
Mill, 25-10-2018
Onderwerp:   bezwaar
Geachte heer, mevrouw,

Ik begrijp dat het ministerie van landbouw voornemens is om eventueel met ingang van 
2020  een korting toe te passen op pluimveerechten, indien het fosfaat plafond voor de 
pluimveehouderij zou worden overschreden. 
Hier tegen teken ik bij deze bezwaar aan, het kan niet zo zijn dat pluimveerechten welke 
gedeeltelijk zijn verworven vanuit fosfaatrechten, en grotendeels met “zuur verdiende centen” 
zijn aangekocht bij ex collega pluimveehouders nu weer worden afgeroomd. De 
pluimveehouderij heeft alles in het werk gesteld om de mest buiten de landbouw, of in het 
buitenland afgezet te krijgen, het zou dan ook volledig onterecht en gewoonweg schandalig 
zijn indien in de toekomst weer pluimveerechten ingeleverd dienen te worden.
Met vriendelijke groet verblijven wij:
Fam. Van Lith
Sperwerstraat 10 
5451pt       Mill.  


